

PRAYERS

Mr. Lewis for Mr. La Salle, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 106(8), to petitions concerning the proposed construction of an embassy on the National Capital Commission Mile Circle Parkland, in the City of Ottawa, (English and French), as follows:

- (1) 331-3 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/3;
- (2) 331-7 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/7;
- (3) 331-11 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/11;
- (4) 331-15 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/15;
- (5) 331-27 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/27;
- (6) 331-28 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/28;
- (7) 331-29 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/29;
- (8) 331-30 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/30;
- (9) 331-33 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 331-9/33; and
- (10) 331-37 by Mr. Turner (Ottawa—Carleton).—Sessional Paper No. 371-9/37.

Mr. Mayer, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Report of the Canadian Wheat Board, together with the Auditors' Report, for the crop year ended July 31, 1985, pursuant to subsection 7(2) of the Canadian Wheat Board Act, Chapter C-12, R.S.C., 1970. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/259A. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Agriculture*).

Mr. McKinnon, pursuant to Standing Order 101, presented a report of the Canadian NATO Parliamentary Association which visited Roeros, Norway, from March 13 to 16, 1986. (English and French)—Sessional Paper No. 331-8/41B.

Mr. Fennell, from the Committee appointed to prepare and report lists of Membership to compose the Legislative Committees of this House under Standing Order 93(1), has the honour to present its Twenty-eighth Report, which is as follows:

Your Committee recommends that the Legislative Committee of this House to study the following Bill be composed of the Members listed below:

PRIÈRE

M. Lewis, au nom de M. La Salle, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 106(8) du Règlement, aux pétitions concernant le projet de construction d'une ambassade dans le parc de la Commission de la Capitale nationale entourant Mile Circle, dans la ville d'Ottawa, (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- (1) 331-3 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/3;
- (2) 331-7 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/7;
- (3) 331-11 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/11;
- (4) 331-15 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/15;
- (5) 331-27 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/27;
- (6) 331-28 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/28;
- (7) 331-29 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/29;
- (8) 331-30 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/30;
- (9) 331-33 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 331-9/33; et
- (10) 331-37 de M. Turner (Ottawa—Carleton).—Document parlementaire n° 371-9/37.

M. Mayer, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Rapport de la Commission canadienne du blé, y compris le rapport des vérificateurs, pour la campagne céréalière terminée le 31 juillet 1985, conformément à l'article 7(2) de la Loi sur la Commission canadienne du blé, chapitre C-12, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/259A. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

M. McKinnon, conformément à l'article 101 du Règlement, présente un rapport de l'Association parlementaire canadienne de l'OTAN qui s'est rendue à Roeros en Norvège, du 13 au 16 mars 1986. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-8/41B.

M. Fennell, du Comité institué aux fins de dresser et présenter une liste des députés qui doivent composer les Comités législatifs de la Chambre, conformément à l'article 93(1) du Règlement, présente le vingt-huitième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Le Comité recommande que le Comité législatif de la Chambre devant étudier le projet de loi énuméré ci-dessous se compose des députés dont les noms suivent: